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no. 383 Datum: 11 september 1975 

SPOED 

Tijdens een gesprek met Mevrouw Vorrink en de heer~— 
de Graaf van Verkeer en Waterstaat heb i k het volgende 
besproken: 
1, Er zal een b r i e f door mij worden verzonden aan Staats

secretaris Hartkopf langs de l i j n e n van b i j l a g e dezes. 
I k zou gaarne zien dat U voor a.s. maandag de tekst van 
deze b r i e f ambtelijk afstemt met Vomil en V&W, zodat h i j 
maandag door mij kan worden vastgesteld. 

2. Het i s gewenst dat voor de bijeenkomst van de a.s. R i j n 
Commissie op 24 en 25 september p a r a l l e l l e démarches 
worden v e r r i c h t i n Bern en P a r i j s om de betreffende 
a u t o r i t e i t e n nog eens te wijzen op het grote belang 
van de t o t stand koming van een chemie-Rijnaccoord t i j 
dens de R i j n Conferentie. Wat P a r i j s b e t r e f t kan er 
daarnaast op worden gewezen dat Nederland zeker ook be
r e i d i s i n EEG-verband t o t werkafspraken betreffende 
het m i l i e u te geraken. Ambassadeur de Ranitz zou een 
b r i e f van mij aan de betrokken bewindsman kunnen over
handigen, globaalweg langs de l i j n e n van mijn b r i e f 
aan Staatssecretaris Hartkopf. 

conform d i c t a a t T 
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CONCEPT - BRIEP 

Z i j n e r Excellentie 
Dr. 0« Hartkopf 
Staatssecretaris ven 
Binnenlandse Zaken 
te BONN.-

Tijdens ons gesprek van 21 augustus jl. te 
Den Haag heb i k gesteld dat de zuivering van de R i j n 
voor Nederland de hoogste p r i o r i t e i t geniet en dat 
de regeling i n EEG-verband, die ger i c h t i s op verbe
t e r i n g van het oppervlaktewater, pas dan waarde heeft 
voor mijn land wanneer deze een ree*le verbetering 
van het Rijnwater t o t gevolg z a l hebben. I k zou het 
dan ook zeer op p r i j s s t e l l e n indien Uwerzijds kan 
worden bevorderd dat t i j d e n s de gesprekken i n de R i j n 
commissie van eind september a.s. zoveel mogelijk over
eenstemming kan worden bereikt over de tekst van een 
t o t stand te oren^en chemie-Rijnaccoord. 

Mij n e r z i j d s heb i k veel begrip voor Uw standpunt 
dat van Duitse z i j d e groot gewicht wordt toegekend aan 
de t o t stand koming van een EEG-regeling i n nauwe sa
menhang met een chemie-hijnaccoord. I k meen dat het mo
g e l i j k moet z i j n ook i n Brussel concrete resultaten te 
boeken, indien i n het overleg i n het Rijnkader verder 
voortgang i s geboekt. I k ben dan ook graag bereid U 
begin oktober i n Bonn te bezoeken opdat w i j i n het 
perspectief van de EEG Milieuraad gezamenlijk kunnen 



onderzoeken welke vooruitgang tijdens de bijeen-
kofflst van de Kijn Goomissie is genaakt . 


